

**Dear Parent,**

We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 1 To 12 starting from Monday 20/5/2024 during the school day hours.

Starting from Thursday 23/5/2024, students' written exams will start at 6:45 a.m. Students have to be at the school campus from 6:30 a.m.... the end of the exam will be according to the exam schedule.

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
 2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
 3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
 4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. **Pencils and Erasable Pen are not allowed.**
 5. Students must wear the school uniform during the test days.
 6. Starting from ٢٣/٥/2024, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick up your children on time.
- **The third semester vacation begins at the end of the exams, according to the attached schedule.**

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية للصفوف من الأول إلى الثاني عشر ستبدأ من يوم الاثنين الموافق ٢٠ مايو ٢٠٢٤ خلال الدوام الدراسي .

ابتداءً من يوم الخميس الموافق ٢٣/٥/٢٠٢٤ م سيبدأ الاختبار من الساعة ٦:٤٥ صباحاً على أن يكون الحضور الساعة ٦:٣٠ صباحاً؛ ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

١- يمنع منعاً باتاً الغياب والتأخير خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة أي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم .

٢- خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.

٣- إحضار الأدوات المدرسية الخاصة بكل طالب - الآلة الحاسبة في الاختبارات المطلوبة لها .

٤- الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص والقلم الأزرق القابل للإزالة).

٥- نؤكد على التزام الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.

٦- المدرسة غير مسئولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛ لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.

• تبدأ اجازة الفصل الدراسي الثالث بنهاية الاختبارات حسب الجدول المرفق.



To:	Grade(6)-Boys Section	From	Administration	Subject	Final Exam Requirements Term (3)		
السادس	الصف	المطلوب لاختبار الفصل الدراسي الثالث	الموضوع	٢٠٢٤-٠٥-١٩	التاريخ	البنين	القسم

Date	Time	Subject	Requirements
Monday 20/05/2024	During school day	اجتماعيات	١. الأمانة والصدق . ص ١٥٢ ٢. خطوط الطول ودوائر العرض . ص ١٧٠ ٣. موقع وطني . ص ١٧٤ المطلوب: مذاكرة هذه الدروس جيدا والتدريب على أسئلة الكتاب وأوراق العمل
Tuesday 21/05/2024	During school day	دين	١. حقوق أهل بيت النبي صلى الله عليه وسلم. ص ١٩٤ ٢. حقوق زوجات النبي صلى الله عليه وسلم ص١٩٦ ٣. الصلاة على النبي صلى الله عليه وسلم - معناها - فضلها - صفتها ص ٢٣٠ ٤. الذين يباح لهم الفطر في رمضان. ص ٢٥٦ المطلوب : دراسة الموضوعات السابقة ومراجعة تدرجاتها و أوراق العمل جيداً
Wednesday 22/05/2024	During school day	Social Studies	Unit 6 Lessons 1, 2, 3 pp. 140- 151 +Relative Worksheets
Thursday 23/05/2024	06:45 a.m To 08:15 a.m	اللغة العربية	١. نص الفهم القرآني: (المعلبات الغذائية)ص٣٩. ٢. الظاهرة الإملائية: (دخول حروف الجر على (ما) الاستفهامية و (مَنْ) الاستفهامية أو الموصولة. ص٧٢. ٣. الوظيفة النحوية: (رفع الفعل المضارع) ص٧٩. ٤. الوظيفة النحوية: (نصب الفعل المضارع) ص٨٨. ٥. الوظيفة النحوية: (جزم الفعل المضارع) ص٩٦. ٦. الصنف اللغوي: (المشتقات والمصادر) ص١٠٦. المطلوب: مذاكرة هذه الدروس جيدا والتدريب على أسئلة الكتاب وأوراق العمل
Sunday 26/05/2024	06:45 a.m To 08:45 a.m	Math	Ch.10 :L 1,3,5,6,7,9 Ch.12 :L 3,4,6,7 + All related worksheets
Monday 27/05/2024	06:45 a.m To 08:15 a.m	Science	Book F-U 1 L 3- (Surface Water and Ground Water)P.32-38 Book F-U3 L1-(The Atmosphere) P.106-111 Book F-U3 L2-(Energy transfer) P.116-125 + Given home works and worksheets
Tuesday 28/05/2024	06:45 a.m To 08:15 a.m	English	Reading: My Book Module 9. “King Tut: The Hidden Tomb” pp. 254- 268+ Related Booklet Know It, Show It Vocabulary: p. 213 Skill: p. 214 Text Structure Grammar: Practice Book P. 134- 139, 142 –147 Module 9. “Modifiers After Linking Verbs” “Double Comparisons and Double Negatives” Module 10. “Glossary of Usage: A, An / At” “Glossary of Usage: Between, Among / How Come” Glossary of Usage: Its, It’s / Then, Than” Decoding: Know It, Show It pp. 220, 225, 227, 230 Module 9. “Suffixes -able, -ible” Module 10. “Homophones”